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Kommunstyrelsens ordförande 

Kommunfullmäktige 2025-02-10 

Svar på interpellation från Annica Gryhed (MP) 
Undertextning av kommunfullmäktiges möten 

Annica Gryhed (MP) har i en interpellation den 16 december 2024 ställt frågor 

om undertextning av kommunfullmäktiges möten. 

Med den upphandlade leverantör kommunen har idag erbjuds möjligheten att 

texta direktsändningar. Tester av automatisk textning har genomförts, senast vid 

kommunfullmäktige den 7 oktober 2024. Tyvärr har kvaliteten visat sig vara 

bristfällig och en bedömning har därför gjorts att verktyget inte bör användas i 

nuläget. 

Det finns för närvarande ingen lagstiftning som kräver att direktsändningar av 

kommunfullmäktigemöten ska textas. Täby kommuns direktsändningar av 

kommunfullmäktige är på egen hand ett demokratiskt steg mot ökad 

tillgänglighet. I den senaste omvärldsbevakningen, som skedde under hösten 

2023, framkom det att få kommuner inom Stockholms län erbjuder undertext på 

sina fullmäktigesändningar. Många av de kommuner som erbjöd detta hade 

också låg kvalitet på textningen. 

Täby kommun arbetar kontinuerligt med detta och kommer fortsätta att följa 

marknaden och de automatiserade verktyg som finns för att framåt möjliggöra 

textning av kommunfullmäktiges webbsändningar. 

Erik Andersson (M) 

Interpellationssvar 
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